

HR	UPUTE ZA UPORABU ZAŠTITNE ODJEČE Prijevod originalnih uputa	LAHTI PRO®
HLAČE, šifra proizvoda: L4051401, L4051402, L4051403, L4051404, L4051405, L4051406, L4051901, L4051902, L4051903, L4051904, L4051905, L4051906		

MOLIMO PROČITAJTE OVAJ PRIRUČNIK PRIJE UPORABE PROIZVODA.

Držite priručnik za buduću upotrebu.

UPOZORENJE! Pročitajte sve sigurnosne upozorenja i sajezte za sigurnost.

Hlače - u daljnjem tekstu "odjeća" ili "zaštita odjeća" - proizvode se u skladu s EN ISO 13688: 2013 i Uredbom 2016/425. Adresa web stranice na kojoj možete pristupiti EU deklaracijama i poštivanju propisa: www.lahtipro.pl

Ova je odjeća osobna zaštitna oprema jednostavnog dizajna, koja pripada **prvoj kategoriji** , a namijenjena je zaštiti korisnika od utjecaja mehaničkih čimbenika, čiji su učinci površni.

1. KORISTENJE

Veličinu odjeće treba odabrati na pravi način. Prilikom odabira veličine odjeće treba imati na umu da je ona udobna i da daje slobodu kretanja. Provjerite veličinu isprobavajući odjeću prije početka rada. Zaštitnu odjeću treba odabrati na odgovarajući način za upotrebu na radnom mjestu. Premu uputama za zaštitu na radu.

Zaštitnu odjeću trebate nositi u svako doba tijekom bilo kojeg posla u kojem postoji opasnost od vjelesnih ozljedja s površinskim učincima.

2. MATERIAL

Osnovna tkanina: 65% poliester/35% pamuk 255 g/m² ± 10g/m²
Umjetnja: Oxford 100% poliester 310 g/m² ± 10g/m²

Materijali korišteni za proizvodnju uglavnom ne izazivaju iritaciju kože ni alergijske reakcije. Međutim, mogu postojati pojedinačni slučajevi takvih reakcija kod ljudi alergičnih na plastiku. Trebate prestatii koristiti ovu odjeću i posvajtovati se s lijekovima. Proizvod ne koristi materijale koji mogu izazvati alergijske reakcije ili mogu biti kancerogeni, toksični ili mutageni.

3. OGRANIČENJA ZAŠTITE
Odjeća štiti samo dijelove tijela koje pokriva. Ne štite korisnika od ekstremno visokih i niskih temperatura. Izbjegavajte kontakt s plamenom. Razina zaštite odnosi se samo na materijal od kojeg je odjeća šivana i vrijedi samo za novu, neopranu i ne popravljenu odjeću. Ova razina zaštite temelji se na ispitivanju provedenom u skladu s gore navedenim. norma o novoj odjeći i ne uzima u obzir promjene koje su posljedica njihovog trošenja.

■ **Čimbenici koji smanjuju učinkovitost zaštite**

- vodjanje; nede;
- vatre ili vruće površine;
- niska temperatura;
- otapale;

- kemikalije, kiseline, baze;
- korozivna sredstva;
- starenje materijala;
- nepravilna uporaba.

4. PODOBNOST ZA UPOTREBU

Korisite samo prema namjeni. Prije svake uporabe provjerite čistoću odjeće, stupanj habanja, prikladnost predviđenih radnih aktivnosti i njenu cjelovitost. Odjeća mora zamijeniti novu u slučaju mehaničkih oštećenja, ogrebotina, pukotina, rupa, slomljenih šavova, oštećenih učvršćivača. Tijekom rada obratite pažnju na zaštitne funkcije odjeće.

Ova zaštitna odjeća nije uslužna. U slučaju bilo kakvih oštećenja, NE POPRAVITE - ukoniteje uporabe i odložite.

NAPOMENA! U slučaju bilo kakvih mehaničkih oštećenja, ogrebotina, pukotina, rupa, poderanih šavova, oštećenih učvršćivača, odjeća gubi svoju upotrebnost bez obzira na period od kada je izradena.

Nakon uporabe odjeće, odložite je u skladu s važećim propisima.

Zaštitnu odjeću trebate nositi u svako doba tijekom bilo kojeg posla u kojem postoji opasnost od vjelesnih ozljedja s površinskim učincima.

5. METODA ODRŽAVANJA

40° Operite na 40°C

40° Gvozdje na temperaturama do 110 °C

⚡ Ne klorirajte

⚡ Ne sušite se čistim.

⚡ Ne sušiti na suhom.

NAPOMENA! Kod pranja kod kuće, ne perite se s drugom odjećom. Iako zaprljana odjeća može ostetiiti perniku rublja.

Za čišćenje nemojte koristiti abrazivne, ogrebotne ili korozivne materijale. Dugotrajno izlaganje vlagi, visokim ili niskim temperaturama mijenja svojstva proizvoda za koji proizvodna nije odgovorna.

6. SKLADIŠTENJE I TRANSPORT
Čuvajte u originalnom pakiranju na hladnom, suhom i dobro prozračenom mjestu, daleko od svih kemijskih sredstava, ogrebotina i abraziva. Zaštite od UV zrakadi direktnog zračenja.

Tijekom transporta zaštitna odjeća mora biti zaštićena od atmosferskih utjecajaija i mehaničkih oštećenja.

7. OBLJEŽAVANJE

Odjeća je označena: LAHTI PRO oznaka, oznaka CE, broj artikla, veličina, mjesec i godina proizvodnje, piktoqram "pročitajte upute", sastav materijala i piktoqrami u vezi s uvjetima čišćenja i održavanja navedeni u točki 5. ovih Uputa, serijski broj - popunjen slovima ZDI.

EN	USER INSTRUCTIONS FOR PROTECTIVE CLOTHING	LAHTI PRO®
Trousers, product code: L4051401, L4051402, L4051403, L4051404, L4051405, L4051406, L4051901, L4051902, L4051903, L4051904, L4051905, L4051906		

READ THESE INSTRUCTIONS THOROUGHLY BEFORE YOU START USING THE PRODUCT.

Keep these instructions for future reference.

WARNING! Read all safety warnings and safety use recommendations.

The trousers, hereinafter the "clothes" or "protective clothing", is manufactured in accordance with the EN ISO 13688:2013 standards and Regulation 2016/425. The internet address where the EU declaration of conformity can be accessed: www.lahtipro.pl

This garment is an item of simple design, category I personal protective equipment (PPE) designed to protect the user against mechanical factors with superficial effects.

1. USE

The size of the garment should be selected properly. When selecting the size check whether it is comfortable and provides freedom of movement. Always check the size by trying the garment on before you start working.

Protective clothing should be selected to meet the requirements of each workplace as required by the workplace Occupational Safety and Health guidelines.

Protective clothing should be worn at all times during the performance of any work where there is a risk of superficial injury.

2. MATERIAL

Basic fabric: 65% polyester/35% cotton 255 g/m² ± 10g/m²
Patches: Oxford 100% polyester 310 g/m² ± 10g/m²

The materials used to manufacture the clothing do not normally show any skin irritating properties and are not allergenic. However, there may occur some individual cases of such reactions in persons allergic to plastics. In such cases, stop wearing the clothing and consult a physician.

The products do not contain materials causing allergic reactions or showing carcinogenic, toxic or mutagenic properties.

3. PROTECTION LIMITATIONS

The garments protect only the body parts they cover. They do not protect the eye against extreme high and low temperatures. Avoid direct flame contact. The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The products do not contain materials causing allergic reactions or showing carcinogenic, toxic or mutagenic properties.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The products do not contain materials causing allergic reactions or showing carcinogenic, toxic or mutagenic properties.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

- caustic agents;
- material ageing;
- non-intended use;

4. SUITABILITY FOR USE

Use for its intended purpose only. Check the protective clothing for cleanliness, wear, suitability for the work activity planned and mechanical before each use. Replace the clothing item with a new one if any mechanical damage, worn through spots, cracks, holes, torn seams, damage to fasteners are detected. While working pay attention to maintaining the clothing protective functions.

This protective clothing should not be repaired. In case of any damage, DO NOT REPAIR - withdraw from use and dispose of properly.

WARNING! In case of any mechanical damage, worn through spots, cracks, holes, torn seams, damage to fasteners, the protective clothing loses its suitability for use regardless of the time from the date of manufacture.

Once the clothing is no longer in use, dispose of it complying with the local legal requirements.

After use, dispose of it in accordance with the local legal requirements.

After use, dispose of it in accordance with the local legal requirements.

5. MAINTENANCE

40° Wash at temperatures up to 40°C

40° Iron at temperatures up to 110°C

⚡ Do not bleach

⚡ Do not tumble dry

NOTE! While washing at home do not mix with other clothes. Do not use any abrasive, scratching or caustic materials to clean the clothing. Long-term exposure to moisture, high or low temperature can change the product properties, for which the manufacturer cannot be held responsible.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

DE	GEBRAUCHSANLEITUNG DER SCHUTZKLEIDUNG	LAHTI PRO®
Hose, Produktkode: L4051401, L4051402, L4051403, L4051404, L4051405, L4051406, L4051901, L4051902, L4051903, L4051904, L4051905, L4051906		

LESEN SIE DIESE GEBRAUCHSANLEITUNG VOR DER ARBEIT GENUAU DURCH.

Bewahren Sie diese Gebrauchsanleitung für künftige Anwendungen auf.

WARNUNG! Lesen Sie alle Sicherheitswarnungen und -Hinweise hinsichtlich der sicheren Nutzung.

Die Hose - weiterhin "Kleidung" oder "Schutzkleidung" genannt - wurde gemäß den Normen EN ISO 13688:2013 und der Verordnung 2016/425. Die Internet-Adresse, über die EU-Konformitätserklärung zugänglich ist: www.lahtipro.pl

Diese Schutzkleidung ist eine PSA mit einer einfachen Konstruktion. Sie gehört zur **1. Kategorie** und ist für den Schutz des Benutzers vor mechanischen Faktoren mit Oberflächenauswirkungen geeignet.

ACHTUNG! Lesen Sie alle Sicherheitswarnungen und -Hinweise hinsichtlich der sicheren Nutzung.

Die Kleidungsgröße soll richtig angepasst sein. Bei der Auswahl der Schutzkleidungsgröße achten Sie darauf, dass sie bequem ist und eine Bewegungsfreiheit garantiert. Kontrollieren Sie die Größe, indem Sie die Kleidung vor der Arbeit anprobieren.

Passen Sie die Schutzkleidung den Anforderungen des entsprechenden Arbeitsplatzes an. Gem. der Arbeitsschutzanleitung für den entsprechenden Arbeitsplatz.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

2. MATERIAL

Hauptmaterial: 65% Polyester/35% Baumwolle 255 g/m² ± 10 g/m²
Einsätze: Oxford 100% Polyester 310 g/m² ± 10 g/m²

Die zur Herstellung eingesetzten Materialien verursachen meistens keine Hautirritationen und allergischen Reaktionen. In einigen Fällen kann es zu individuellen Reaktionen bei Personen, die gegen Kunststoff empfindlich sind, kommen. In diesem Fall benutzen Sie diese Kleidung nicht mehr und setzen Sie sich in Kontakt mit dem Arzt. In diesem Produkt wurden keine Stoffe eingesetzt, die allergische Reaktionen hervorrufen können oder krebserregend, toxisch oder mutagen sein können.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

- chemische Mittel, Säuren, Basen;
- Atzmittel;
- Alterungsprozesse des Materials;
- unbestimmungs-gemäÙe Nutzung.

4. BRAUCHBARKEIT

Nur bestimmungsgemäß benutzen. Vor jedem Gebrauch die Sauberkeit der Kleidungen, deren Abnutzungszustand, Nützlichkeit für vorgesehene Arbeitsschritte und deren Vollständigkeit prüfen. Wechseln Sie die Kleidung bei der Feststellung der mechanischen Beschädigungen, Durchscheuerstellen, Löcher, zerrissenen Beschädigungen und beschädigten Verschlüssen. Bei der Arbeit achten Sie auf die Erhaltung der Schutzfunktion der Kleidung.

Diese Kleidung kann nicht repariert werden. Bei einer Beschädigung NICHT REPARIEREN - nicht mehr tragen und entsorgen.

ACHTUNG! Beim Waschen zu Hause mit anderen Kleidungsstücken nicht waschen. Eine sehr verschmutzte Kleidung kann zur Beschädigung der Wäsche führen.

Benutzen Sie bei der Reinigung keine Scheuer-, Kratz- oder Atzmittel. Eine langfristige Feuchteneinwirkung und die Einwirkung einer hohen oder niedrigen Temperatur haben einen Einfluss auf die Änderung der Produkteigenschaften, wofür der Hersteller nicht haftet.

Die Kleidungsgröße soll richtig angepasst sein. Bei der Auswahl der Schutzkleidungsgröße achten Sie darauf, dass sie bequem ist und eine Bewegungsfreiheit garantiert. Kontrollieren Sie die Größe, indem Sie die Kleidung vor der Arbeit anprobieren.

Passen Sie die Schutzkleidung den Anforderungen des entsprechenden Arbeitsplatzes an. Gem. der Arbeitsschutzanleitung für den entsprechenden Arbeitsplatz.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Passen Sie die Schutzkleidung den Anforderungen des entsprechenden Arbeitsplatzes an. Gem. der Arbeitsschutzanleitung für den entsprechenden Arbeitsplatz.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

Tragen Sie die Schutzkleidung immer während aller Arbeiten, bei denen das Verletzungsrisiko des Körpers mit Oberflächenauswirkungen besteht.

PL	INSTRUKCIJA UŻYTKOWANIA ODZIEŻY OCHRONNEJ	LAHTI PRO®
Spodnie, kod produktu: L4051401, L4051402, L4051403, L4051404, L4051405, L4051406, L4051901, L4051902, L4051903, L4051904, L4051905, L4051906		

PRZED PRZYSTĄPIENIEM DO UŻYTKOWANIA NALEŻY ZAPOZNAĆ SIĘ Z NINIEJSZĄ INSTRUKCJĄ.

Zachowaj instrukcję do ewentualnego przyszłego wykorzystania.

OSTRZEŻENIE! Należy przeczytać wszystkie ostrzeżenia dotyczące bezpieczeństwa i wszystkie wskazówki dotyczące bezpieczeństwa użytkowania.

Spodnie - dalej „ubranie” lub „odzież ochronna” - są wyprodukowane zgodnie z normą EN ISO 13688:2013 i Rozporządzeniem 2016/425. Adres strony internetowej, na której można uzyskać dostęp do deklaracji zgodności EU: www.lahtipro.pl

Niniejsze ubranie jest środkiem ochrony osobistej o prostej konstrukcji, należącej do **kategorji**, przeznaczonym do ochrony użytkownika przed działaniami czynników mechanicznych, których skutki są powierzchowne.

UWAGA! W przypadku jakichkolwiek uszkodzeń mechanicznych, przetarć, dziur, rozszarwania szwów, uszkodzonych zipów, należy przestać używać odzieży i zwrócić się do producenta o naprawę. W przypadku jakiegokolwiek uszkodzenia NIE NAPRAWIAĆ - wycofać z użycia i zutylizować.

Rozmiar ubrania powinien być dobrany we właściwy sposób. Przy doborzeniu rozmiaru ubrania należy zwrócić uwagę na to, żeby było wygodne i żeby dawało swobodę ruchu. Rozmiar należy sprawdzić, przymierzając ubranie przed przystąpieniem do pracy.

Odzież ochronna powinna być dobrana odpowiednio do użycia na danym stanowisku pracy, zgodnie ze stanowiskową instrukcją Bezpieczeństwa i Higieny Pracy.

Odzież ochronna powinna być noszona cały czas w okresie wykonywania wszelkiej pracy, gdzie występuje ryzyko uszkodzenia ciała o skutkach powierzchniowych.

5. SPOSOB ODRZĄDZANIA

40° Pracw temperaturze do 110 °C

⚡ Nie chlorować

⚡ Nie suszyć w suszarnie bębnowej.

UWAGA! Podczas prania w warunkach domowych nie prać z inną odzieżą. Bardzo zabrudzone ubranie może spowodować zniszczenie pralki.

Do czyszczenia nie należy używać żadnych materiałów ściernych, drapających lub żywych. Długotrwałe działanie wilgoci, wysokiej lub niskiej temperatury włączy, nadmierne czyszczenia i konserwacji, wymienione w p. 5 niniejszej Instrukcji, numer seryjny - zakończony literami ZDI.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level refers only to the fabric: the garments are made of fabrics which are not heat resistant and unresistant to abrasion.

The protection level